



**Date:** March 21, 2017

**Subject:** CT-2017-002 - The Commissioner of Competition v  
HarperCollins Publishers LLC and HarperCollins Canada Limited

**Direction**

Further to the parties' responses regarding their availability for a Case Management Conference (CMC) to discuss the date of the hearing of the motion and to discuss the impact of Kobo's application to intervene, Justice Gascon (Chairperson) directs that the CMC will be held on March 23, 2017 at 3:15 p.m.

Parties are requested to dial in 5 minutes prior to the start of the conference call. You will be placed on hold until Justice Denis Gascon joins the call.

The number to dial is **(613) 960-7510** or **1-877-413-4781** and the conference code to be entered is **8935953**.

---

**Date:** 21 mars 2017

**Objet:** CT-2016-015 – Le commissaire de la concurrence c. HarperCollins Publishers  
LLC et HarperCollins Canada Limited

**Directive**

Suite à la réponse des parties concernant leur disponibilité pour une conférence de gestion de cas (CGC) pour discuter de la date de l'audition de la requête et pour discuter de l'impact de la demande de Kobo à intervenir, le juge Gascon (président) ordonne que le CGC aura lieu le 23 mars 2017 à 15h15.

Les parties sont priées de composer 5 minutes avant le début de la conférence téléphonique. Vous serez mis en attente jusqu'à ce que le juge Denis Gascon joigne l'appel.

Le numéro à composer est le **(613) 960-7510** ou **1-877-413-4781** et le code de conférence à entrer est **8935953**.

Andrée Bernier  
A/Deputy Registrar/Registraire adjoint int.  
Competition Tribunal / Tribunal de la concurrence  
600-90 Sparks, Ottawa ON K1P 5B4  
Tel.: 613-954-0857